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Hässelby Slotts Trädgårdsförening får härmed avge följande verksamhetsberättelse för tiden 2023-01-
01 –2023-12-31. 
 
Efter pandemin var föreningsverksamheten 2023 tillbaka till det normala. Odlingsåret var 
medelmåttigt eftersom sol och regn fördelades ojämnt under säsongen. Sommarkaféet, 
midsommarfirande, sensommarfest, skördemarknad och Luciakaffe genomfördes som tidigare år. 
Föreningen hade en glädjande tillströmning av nya medlemmar:  18 lotter skiftade arrendatorer och 
vid årets slut var vi 88 medlemmar. Föreningens ekonomi visade ett överskott. 
 
Förtroendevalda efter årsmötet den 18 mars 
 
Den 18 mars hölls årsmöte och en ny styrelse valdes. Till ordförande valdes Karin Hallinder (på två år), 
kassör Jonas Hamilton (omval på ett år), omval ordinarie ledamöter på två år - Marie-Louise Anderssson 
och Jan Nyberg. Till ordinarie ledamot på ett år valdes Alexandra Lund; suppleanter Anette Andersson 
Sundholm, Sebastiano Cingari och Eva Ullmark. Vid det konstituerande styrelsemötet utsågs Marie-
Louise till vice ordförande. Jan Nyberg satt kvar som sekreterare ytterligare ett år. 
 
Till revisorer för ett år valdes Britt Haselwanter och Anna-Lena Söderlund med Liliann Li som suppleant 
på ett år. Till caféansvarig valdes Alexandra Lund. Till hemsidesansvarig på ett år valdes Alexander 
Vonsensey och till sammankallande för festkommittén på ett år omvaldes Suwan Naklang. Till 
valberedningen omvaldes Anna-Maria Danielsson Poulain (sammankallande), Suwan Naklang och 
Agneta Rudolfsson. Karl-David Hjalmarsson förblev ansvarig för Facebooksidorna. 
 
Anna-Maria Danielsson Poulain har också haft som uppdrag att intervjua intresserade kolonister och 
tillsammans med Karin Hallinder besluta vem som ska erbjudas ledig lott i föreningen. 
 
Övriga möten, arbetsdagar och sammankomster 
 
Förutom årsmötet hölls tolv styrelsemöten. 
 
Gemensamma arbetsdagar genomfördes den 21 maj och den 23 september. Vid dessa dagar genom-
fördes allmän tillsyn och uppsnyggning av gemensamma ytor liksom specialarbeten – bl. a. för 
sommarkaféet byggdes ett trädäck vid föreningshuset. 
 
Sommarkaféet hölls öppet mellan den 28 maj-27 augusti och gick med god vinst, drygt 32 000 kronor, 
tack vare kafégruppens hårda arbete och god tillströmning av kafégäster.  
 
Den 24 juni firade vi midsommar med knytkalas och föreningen bjöd på midsommarkaffe med tårta – ett 
30 medlemmar deltog. 
 
Den 5 augusti bjöd föreningen på sensommarfest/buffé med ett 60-tal gäster. Samtidigt firade vi 
föreningens 65-årsdag och ordföranden gav en historisk tillbakablick. 
 
Den traditionella skördemarknaden genomfördes den 20 augusti med god tillströmning av kunder och 
kafégäster. Vinsten från marknaden blev drygt 12 700 kronor.



Den 9 december bjöd föreningen på Lucia-kaffe och glögg i snön utanför föreningshuset – ett 20-tal 
medlemmar deltog. 
 
Besiktningar, underhåll, reparationer 
 
I juni genomförde styrelsen allmänna besiktningar av lotterna och i oktober slutbesiktningar. Flera 
medlemmar fick påpekanden om brister i odlingen eller vanskötsel av lotten. I fall där påpekanden inte 
ledde till rättelse, utfärdades även varningar. 
 
Som tidigare år drabbades flera lotter av stölder av grönsaker och blommor, liksom inbrott och 
skadegörelse på verktygslådor. År 2021 så hade vi ca 220 anmälda incidenter, år 2022 ca 160 och år 
2023 ca 48. Det går åt rätt håll eftersom fler rör sig i området och är uppmärksamma. Tyvärr kan vi inte 
helt och hållet lösa problemet, mer än att vara där, vara vaksamma och undvika att förvara dyra saker 
på lotterna. 
 
Facebook och annan kommunikation 
 
Den interna Facebook-sidan har visat sig vara populär för information, tips och råd bland 
medlemmarna. Föreningen har också en extern Facebook-sida och en hemsida, där bl. a. föreningens 
stadgar, regler och andra basdokument samlas. 
 
Studieverksamhet 
 
Under året genomfördes introduktionskurser för nya kolonister, frö- och plantbytesdagar, en kurs om 
biokol, en kurs om beskärning av rosor, en om kompostering, liksom ett kurstillfälle om skötsel av de 
olika fruktträden på koloniområdet. Det genomfördes också ett antal funktionsutbildningar för 
styrelsemedlemmarna. 
 
Ekonomi 
 
Vinsten från sommarcaféet blev drygt 32 000 kronor och skördemarknaden gav ett överskott på drygt 
12 700 kronor.   
 
Föreningen gjorde sammanlagt en vinst på 22 107,52 kronor för verksamhetsåret 2023. Styrelsen 
föreslår att 7 107,52 kr förs till eget kapital och att 15 000 kr förs över till den reservfonden som är en 
buffert för större projekt och kostnader. 
 



 

 
 
 
Till sist 
 
Styrelsen fortsätter att arbeta för att främja ett positivt föreningsklimat, god sämja och gemensamt 
ansvar för föreningen och dess verksamhet. Vår förening är en ideell förening och då måste alla hjälpa 
till med de gemensamma uppgifterna. 
 
Det är också viktigt att alla följer ordningsreglerna, framför allt när det gäller skötseln och ordningen på 
lotterna. För att föreningen ska fungera måste alla också ställa upp i det gemensamma arbetet liksom 
visa respekt och hänsyn i umgänget och på lotterna – allt för att god grannsämja ska upprätthållas. 
 
Styrelsen tackar er för det gångna året. Vi önskar god odling under nästa år med odlarglädje och 
gemenskap. 
 
Hässelby den 1 februari 2024 
 
 
 
 
 
Karin Hallinder  Marie-Louise Andersson       Jonas Hamilton 
 
 
 
Alexandra Lund       Jan Nyberg        Anette Andersson Sundholm     
 
 
 

Sebastiano Cingari                  Eva Ullmark  
 
 
 
 
P.S. Om du längtar till odlingssäsongen - håll ut det är inte så långt kvar. Du kan få en försmak genom att 



klicka på länken nedan och njuta av Yasmin Douibs flygbilder från koloninområdet:  

 

https://www.instagram.com/reel/CoJruh1jP8A/?igsh=aXo4ZGttOG9lZDlm 
 

https://www.instagram.com/reel/CoJruh1jP8A/?igsh=aXo4ZGttOG9lZDlm

